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9. Hoe verder met relatie Guangdong na PS (   

a. Reden agendering: 

Op 18 november heeft PS geen uitsluitsel gegeven over hoe we verder gaan met de 

vriendschapsband met de provincie Guangdong. U heeft toegezegd binnen twee maanden te komen 

met een voorstel hoe GS verder wil gaan met de relatie. Zie verder bijlage 9.1, begeleidingsbrief. 

b. Doel: 

Ter oriënterende bespreking. 

c. Concreet voorliggende vragen aan de portefeuillehouder:  

• Is bovenstaand proces met bijbehorende inhoud van een Statenbrief die in december aan 

GS zal worden voorgelegd (en dan in februari met de commissie BEM zal worden 

besproken) voor de bestuurder acceptabel? 
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• Kiezen we dan, afhankelijk van de uitkomsten van het gesprek met de VVD, bij de geel 

gearceerde passage voor  

Terugkoppeling: 

Donderdag gesprek met Amnesty. Wij hebben al een advies van van Amnesty gekregen over 

hoe om te gaan met het aankaarten van mensenrechten in onze relatie. Afspraak met BUZ maken 

voor rond midden januari - actie   

Twee vragen aan MinBuza: kan PU mensenrechten aankaarten zonder dat dit het werk van MinBuza 

schaadt? Kan MinBuza PU hierin begeleiden?  

Afhankelijk van de antwoorden en hun advies, gaat eind januari gedeputeerde procesvoorstel richting 

de Staten doen.  
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b. Actielijst PO Economie van 30 november jl. 

c. Termijnagenda  
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e. Openstaande moties en amendementen PS 

f. Schriftelijke vragen ex artikel 47 Reglement van Orde Provincie Utrecht  

 

13. Terugblik / vooruitblik GS-vergadering  

 

14. Commissie- en PS voorbereiding 
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MEMORANDUM 

 

 

 

 

 

DATUM 15-1-2021 

AAN Robert Strijk 

VAN  

DOORKIESNUMMER  

ONDERWERP Vriendschapsband met Guangdong: hoe verder? 

 

Aanleiding 

Op 18 november heeft PS geen uitsluitsel gegeven over hoe we verder gaan met de vriendschapsband met de 

provincie Guangdong. Iets minder dan de helft wil stoppen, net iets meer willen door maar dan met 

aanpassingen, waarbij die aanpassingen voor sommigen te ver en voor anderen niet ver genoeg zullen gaan.  

Er zijn twee gesprekken geweest met Amnesty International en het ministerie van Buitenlandse Zaken om de 

mogelijkheden af te tasten.  

Uit beide gesprekken bleek dat het belangrijk is de dialoog te blijven zoeken. people-to-people contacten zijn 

nodig om een boodschap uit te kunnen dragen. Amnesty geeft hiervoor, ook in de ogen van MinBuza, goede 

handvatten: niet makkelijk, wel effectief. “Engagement vraagt op juiste moment de juiste toon hanteren”.  

Uit de gesprekken bleek ook dat we het ook vooral zelf moeten doen.  

 

Vervolg 

Er liggen grofweg twee opties voor: 

1. We werken optie 4 uit het Statenvoorstel (verder met de vriendschapsband met meer aandacht voor 
mensenrechten (met name rechten van werknemers), duurzaamheid, (cyber)veiligheid en het 
voorkomen van economische spionage). Daarvoor moeten drie zaken worden geregeld: 
a. Een MoU met China op basis van SDG’s en concrete mensenrechtenambities en concrete 

gelijkwaardige uitspraken.  
b. Een convenant met bedrijven op basis van een geloofwaardig en controleerbare wijze MVO-

afspraken worden gemaakt. Het zou daarbij goed zijn om naar bestaande keurmerken te kijken. 
c. De Staten dienen hierin te worden meegenomen. 

 
2. We geven in een Statenbrief aan dat we op dit moment geen meerderheid zien voor een van de opties 

uit het Statenvoorstel, dat we de komende tijd slechts reactief zullen acteren binnen de 
vriendschapsband en dat er in de komende Statenperiode wordt gekeken hoe we verder willen met de 
vriendschapsband. 

 

Advies 
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Aan de Staten moet duidelijk worden gecommuniceerd dat de fall-back optie bij onvoldoende steun vanuit de 

Staten een reactieve vriendschapsband is. 

Mocht MinBuza uiteindelijk niet kunnen helpen, dan zouden we wellicht kunnen kijken of we oud-
ambassadeur Ed Kronenburg kunnen vragen om een rol te nemen. Het is onbekend of hij hier open voor zou 
staan. 
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Rondvraag en sluiting 

 
 





 

Pagina 5 
 

 
 

15 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 
   

 
 
 

 
 

  
 
 
 

16 

 

(  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
  

 
 
 

17 

 

Verslag incl. besluiten en openstaande acties 

 

17.a 

 

Verslag PO Economie van 1 februari 2021 

 

17.b 

 

Actielijst PO Economie per 8 februari 2021 

 

17.c 

 

Termijnagenda 

 

17.d 

 

Toezeggingen Termijnagenda Statencommissie 

 

17.e 

 

Openstaande moties en amendementen PS 

 

17.f 

 

Schriftelijke vragen ex artikel 47 Reglement van Orde Provincie Utrecht 

 

18 

 

Terugblik/vooruitblik GS-vergadering 

 

19 Commissie- en PS voorbereiding 



 

Pagina 6 
 

  

20 

 

IPO-voorbereiding 

 

21 

 

Pers/communicatie 

 

22 

 

Rondvraag en sluiting 

 

 



 

 

MEMORANDUM 

 

 

 

 

 

 

DATUM 2-11-2020 

AAN Robert Strijk 

VAN  

DOORKIESNUMMER Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

ONDERWERP Opwaardeerverzoek BEM China 

Aanleiding 

Woensdag spreekt de Commissie BEM over een het vriendschapsverdrag met China. Hier zijn 

opwaardeerverzoeken van binnengekomen vanuit Christen Unie en Groen Links.  

Voor de bespreking in de commissie heeft u aangegeven voldoende te hebben aan de eerdere stukken met een 

update van de laatste informatie. Bijgaand memo geeft achtergrondinformatie en gaat in op de gestelde vragen.  

 

Vragen 

 

Christen Unie 

De vraag / bijdrage van CU is heel lang, daarom in bijlage gevat en hier meest concrete vraag er uit gehaald. 

Vraag: Evaluatie van beleid zou normaal gezien moeten toezien op doelgerichtheid en doelmatigheid. Vragen als 

‘wat hebben we bereikt’, in kwantitatieve en kwalitatieve vorm komen dan aan de orde. De discussie over de 

relatie met China moet echter veel fundamenteler gevoerd worden. Wat ons betreft gaat het nu niet om 

doelgerichtheid en doelmatigheid maar om: willen we dit? Het gaat niet om evaluatie van het beleid zelf, maar om 

de ethische vraag of we dit beleid zouden moeten willen of kunnen verantwoorden. Kunnen wij verantwoorden dat 

wij door handel te drijven meedoen met onderdrukking, kunnen wij verantwoorden dat wij door politici te 

bezoeken genocide legitimeren? Op deze vragen zouden wij graag van het College een nadere beschouwing 

horen. En over deze vragen gaan wij graag met andere fracties in debat.  
  

 

  

 

 

  

  

 

  

 

 

  

 

 

 

 

Groen links 

 

Vraag: GroenLinks heeft eerder al steun uitgesproken voor een herijking van het Chinabeleid; menselijke 

waardigheid, mensenrechten en ketenverantwoordelijkheid voor betrokken partijen, zouden op de eerste plek 

moeten staan; handelsbelangen zijn daarbij altijd secundair en van een andere orde. Het verplicht laten 
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aansluiten van bedrijven bij het convenant Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen is een stap in de juiste 

richting. Echter blijkt uit recente rapporten¹ dat op dit moment de naleving van deze convenanten erg slecht is. 

 

o Hoe voorkomen wij dat voor onze vriendschapsband met Guangdong deze convenanten een wassen neus zijn? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vraag: o Is GS bereid een onafhankelijke toezichthouder/monitoring in te stellen voor de naleving van deze 

convenanten? Deze kan zich bezig houden met de 5 V’s: voorlichting, vergemakkelijking, verleiding, voorwaarden 

en verplichting. Een onafhankelijke toezichthouder zou ook in lijn zijn met de landelijke initiatiefnota “tegen 

slavernij en uitbuiting”, van CU, GroenLinks, PvdA en SP. Dit toezicht zou ook kunnen worden opgezet in 

samenwerking met andere provincies/gemeenten met vriendschapsbanden in China, of het Rijk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Vraag: Uit de evaluatie van de vriendschapsrelatie en de afgelopen handelsmissie, bleek een grote meerwaarde 

uit culturele en kennisuitwisseling door bv het Corderius-college, maar ook kennisuitwisseling van Utrecht 

Science Park. Is GS het met GroenLinks eens dat mooi zou zijn meer op deze kennisuitwisseling (met bv 

Chinese onderzoekers, of leerlingen) in te zetten tijdens handelsmissies? 

 

 

 

 

 

 

Recente ontwikkelingen ter achtergrond 

 

- Thema duurzaamheid: China gaat 258 ECO (green) cities ontwikkelen, dat biedt kansen aan ons 

bedrijfsleven. Als de vriendschapsrelatie afgebroken wordt, gaan deze kansen Utrecht en Nederland voorbij.  

- Thema Life Sciences: Afdeling Economie is bezig samen met een vertegenwoordiging van Min VWS in China 

en Utrecht Science Park om kansen voor NL LSH sector in China te benutten, dat zou dan ook op stop gezet 

worden. 

- Corderius: Tijdens de coronacrisis kunnen de schoolkinderen van Corderius en een school in Guangdong 

geen uitwisseling hebben. De provinciale overheid van Guangdong, PU en Corderius organiseren grenzeloze 

digitale contacten tussen kinderen uit beide provincies. Als de Staten beslissen nu de relatie op stop zetten 

dan zou dat ook hier een definitief einde betekenen. 

- Nav de China notitie is het Rijk bezig om de coördinerende rol op zich te nemen mbt banden tussen Chinese 

en Nederlandse regio’s. Dit betreft kennisuitwisseling, voorlichting, betere voorbereiding, etc. Dankzij onze 
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banden met Guangdong kunnen wij hierin onze input geven en lobbyen voor de onderwerpen die voor ons 

van belang zijn. Zonder ons vriendschapsverdrag met Guangdong heeft Utrecht geen plek aan deze tafel, en 

mist de mogelijkheid om landelijk de onderwerpen aan te kaarten die Utrecht belangrijk vindt.  

 

In het algemeen: 

− Volgens het IMF rapport is de financiële situatie in China stabiel gebleven tijdens de coronacrisis, in 

tegenstelling tot andere landen, met een reguliere groei van ongeveer 5% per jaar. Het belang van China in 

de wereldhandel is groter dan ooit. 

− Provincies in China genieten een relatief hoge mate van autonomie. Het Chinese ministerie van Buitenlandse 

zaken heeft relatief weinig invloed op de provinciale Foreign Affairs afdelingen. Economische sturing is 

daarentegen wel centraal en vrij rigide.  

− De provincie Guangdong is de meest liberale provincie van China. Hier is in de jaren 90 van de vorige eeuw 

de economische hervorming begonnen. Guangdong lijkt tegenwoordig op een modern Westers land, met 

schone lucht, goede voedselvoorzieningen, mondige burgers. Er zijn protestantste en katholieke kerken, 

alsook een moskee. Deze zijn operationeel en in gebruik in Guangdong. Tijdens onze laatste missie hebben 

wij enkele kerken bezocht om dit te verifiëren. Wel zijn er andere problemen, zoals bijvoorbeeld 

arbeidsomstandigheden. Deze problemen kunnen wij aankaarten dankzij het vriendschapsverdrag, en onze 

zorgen worden ook door onze Guangdongse gesprekspartners gedeeld. Dat gesprek wordt zonder 

vriendschapsverdrag niet gevoerd.  

− De afstand Beijing-Xinjiang is ongeveer de afstand London-Moskou, de afstand Guangzhou naar Xinjiang is 

nog iets groter.  

− Guangzhou heeft geen invloed op het beleid in Xinjiang, en Guangdong speelt dus geen rol in situatie rond 

de Oeigoeren.  

 

Bijlage: hele vraag Christen Unie: 

 

De ChristenUnie heeft kennisgenomen van het statenvoorstel en de stukken die zijn aangeleverd met betrekking 

tot de evaluatie van het Chinabeleid. Ik ben normaal niet zo van de Bijbelcitaten – al was het maar omdat je met 

een klein citaat altijd context tekort doet – , maar sta mij toe vandaag een klein stukje uit Psalm 26 te citeren: 
  
Met bedriegers zit ik niet aan,  
met huichelaars ga ik niet om,  
ik haat de kring van slechte mensen,  
met wettelozen wil ik niet aan tafel. 
  
Voor de ChristenUnie-fractie is het klip en klaar: Xi Jinping en de andere leden van zijn communistische partij zijn 

beslist niet onze vrienden. Niet op nationaal niveau, niet provinciaal niveau en niet op gemeentelijk niveau. Wij 

willen, zolang Oeigoeren en anderen structureel onderdrukt worden – zo er geen genocide plaatsvindt – , en 

mensenrechten en internationale arbeidsstandaarden (ILO) met voeten worden getreden, helemaal niets met de 

Chinese overheid te maken hebben. Mensen van de Chinese communistische partij zijn niet de mensen waarmee 

je om wilt of kunt gaan. Tegelijkertijd denken wij enerzijds dat gedachten en handelen van de Chinese 

Communistische Partij op geen enkele manier onze samenleving mag beïnvloeden en dat het anderzijds goed 

zou zijn voor China en de Chinezen als gedachten en handelen van de Chinese Communistische Partij radicaal 

zouden hervormen. Op het eerste hebben wij door ons eigen handelen wel invloed, op het tweede aanzienlijk 

minder.  
  
De ChristenUnie heeft de presentatie van de voormalig Nederlandse ambassadeur op 22 januari dit jaar op het 

Provinciehuis met plaatsvervangende schaamte aangehoord. Economie is niet waardenvrij en zal dat nooit zijn, 

handel drijven met China is onder de huidige omstandigheden naar ons oordeel wel waardenloos. Dat willen wij 

niet. Het is schokkend dat de Nederlandse overheid blijkbaar zo aan misstanden voorbij kan en wil lopen. De 

enige twee positieve geluiden die wij hoorden op 22 januari waren wat ons betreft van Amnesty International en 

het Corderius College. Omdat deze twee partijen actief opkomen voor mensenrechten respectievelijk het 

persoonlijk contact zoeken met individuele Chinezen. Dat is constructief, vrij van waardenloos winstbejag. 
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Evaluatie van beleid zou normaal gezien moeten toezien op doelgerichtheid en doelmatigheid. Vragen als ‘wat 

hebben we bereikt’, in kwantitatieve en kwalitatieve vorm komen dan aan de orde. De discussie over de relatie 

met China moet echter veel fundamenteler gevoerd worden. Wat ons betreft gaat het nu niet om doelgerichtheid 

en doelmatigheid maar om: willen we dit? Het gaat niet om evaluatie van het beleid zelf, maar om de ethische 

vraag of we dit beleid zouden moeten willen of kunnen verantwoorden. Kunnen wij verantwoorden dat wij door 

handel te drijven meedoen met onderdrukking, kunnen wij verantwoorden dat wij door politici te bezoeken 

genocide legitimeren? Op deze vragen zouden wij graag van het College een nadere beschouwing horen. En 

over deze vragen gaan wij graag met andere fracties in debat.  
  
De ChristenUnie is een optimistische en constructieve partij. Wij zijn niet tegen internationale handel, wij zijn niet 

tegen China en wij zijn niet tegen Chinezen. Wij zijn wel tegen onderdrukking, uitbuiting en genocide. Wij zijn vóór 

respect, vóór vrijheid, vóór mensen in hun waarde laten of laten komen. Dat maakt het voor ons onbestaanbaar te 

handelen met vertegenwoordigers van de Chinese Communistische Partij. En dat maakt hele strikte voorwaarden 

aan bedrijven die wel met China handelen noodzakelijk. 
  
Wij zien dat het college in het statenvoorstel een stap in de goede richting heeft gezet en dat waarderen wij. Maar 

het gaat ons nog lang niet ver genoeg en in de huidige vorm zullen wij zeker tegen het voorstel stemmen. De 

ChristenUnie overweegt nog de tekst van een amendement en eventueel aanvullende moties. Die hangen ook af 

van het gesprek in de commissievergadering en eventueel de mogelijkheden die wij met elkaar kunnen bereiken. 

Wij stellen de commissie daarom reeds in eerste termijn voor te concluderen tot een groot debat in de Staten. 
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Statenbrief relatie met Guangdong 

In lijn met hetgeen eerder is besproken is besproken in het PO en GS wordt voorgesteld pas op 

de plaats te maken met de relatie met Guangdong. 

 

 

 

 

Ter besluitvorming. 

 

Voorgesteld besluit: 

B-stuk en Statenbrief vaststellen. 

 

Terugkoppeling: De woordkeuze hier en daar aanpassen (zie PO-aantekeningen van Robert 

Strijk) en de Corona maatregelen als extra belemmerende factor toevoegen. In reactie naar het 

Ministerie van Buitenlandse Zaken onze keuze aangeven en bedanken voor aanbod waar we 

later (na de verkiezingen) gebruik van willen maken. Extra informatie: de verwachting is dat het 

onlangs vastgesteld Duits beleid met strengere controles (op kinderarbeid, mensenrechten) in 

gehele supplychain ook in Nederland zal worden opgenomen in het Chinabeleid.  Statenbrief zal 

daags na verkiezingen (18 maart) worden verstuurd, daarvoor in GS.  
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STUKKEN VOOR HET PORTEFEUILLEHOUDERSOVERLEG 
 
 

PO Economie 

STELLER  

AFDELING / TEAM BDO/BDO1 

DOORK ESNUMMER  

DATUM N PO 15-2-2021 

DOCUMENTNUMMER Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

BIJLAGE B-stuk en Statenbrief 

PARAAF TEAMLEIDER  

Onderwerp Statenbrief relatie met Guangdong 

Categorie 
 

Ter besluitvorming 

Kern van het advies 
(eventuele aandachtspunten, 
antwoord op de vraag of het 
binnen vastgesteld beleid past 
en of het voorstel binnen het 
mandaat van de gedeputeerde 
genomen kan worden) 
 

In lijn met hetgeen eerder is besproken is besproken in het PO en GS wordt 
voorgesteld pas op de plaats te maken met de relatie met Guangdong. 
 
Tevens wordt voorgesteld de Statenbrief en het B-stuk pas op 16 maart in GS 
te brengen om zo te voorkomen dat het onderwerp door Statenleden wordt 
gebruikt om aandacht te krijgen in de aanloop naar de verkiezingen waardoor 
het debat nog politieker wordt.  

Financiele consequenties geen 

Relatie met andere 
portefeuilles 

geen 

Beslispunten 
 

B-stuk en Statenbrief vaststellen. 
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  VOORSTEL AAN GEDEPUTEERDE STATEN VAN UTRECHT 
 

B- STUK 
 

Onderwerp Voortgang Statenvoorstel relatie Guangdong 
 

Documentnummer Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

Steller  

Telefoonnummer  

Plaatsvervanger  
Opdrachtgever/ 
Leidinggevende  

Domein/opgave SLO 

Team Economie 

Portefeuillehouder Strijk 
 
Essentie / samenvatting: 
De vriendschapsband van de provincie Utrecht met de provincie Guangdong in China is in de Staten 
onderwerp van debat. Bij een eerder Statenvoorstel om de relatie te herzien staakten de stemmen. 
Gedeputeerde Strijk heeft toen aangegeven zich op de ontstane situatie te gaan beraden. Internationaal en 
nationaal is de relatie met China ook onderwerp van discussie. In de Statenbrief wordt voorgesteld om de 
uitkomsten daarvan af te wachten voordat GS met een nieuw voorstel komt. 
 
Voorgeschiedenis: 
- 1995 aangaan vriendschapsband provincie Guangdong 
- Statenbrief 81F35CB2, d.d. 9 juli 2019: Handelsmissie China november 2019 
- Motie ‘Handelsmissie Guangdong’ nr. PS2019PS_Motie 56 d.d. 25 september 2019 
- Statenbrief 82018452 d.d. 7 januari 2020: Verslag handelsmissie China november 2019 
- Informatiesessie China voor PS d.d. 22 januari 2020 
- Statenvoorstel 8206543A, d.d. 10 maart 2020: Uitvoering Motie 56 - Handelsmissie Guangdong 
 
Financiële gevolgen: 
☐ Ja  er zijn financiële consequenties (kosten of opbrengsten) verbonden aan het besluit en daar is in de 
begroting in voorzien 
☐ Ja  er zijn financiële consequenties (kosten of opbrengsten) verbonden aan het besluit en is niet in de 
begroting in voorzien, dus een begrotingswijziging noodzakelijk 
☒ Nee  aan het besluit zijn geen financiële consequenties (kosten of opbrengsten) verbonden 
 
Beslispunten: 
Gedeputeerde Staten besluiten: 

- De Statenbrief ‘Voortgang Statenvoorstel relatie Guangdong’ vast te stellen 
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Inleiding 
Het Statenvoorstel ‘Uitvoering Motie 56 - Handelsmissie Guangdong’ kon niet op een meerderheid rekenen. 
Ambtelijk is de analyse dat een Statenvoorstel dat meer voorwaarden verbind aan de relatie met Guangdong en 
verder uitgewerkt is (bijvoorbeeld met concrete teksten voor het convenant dat bedrijven die mee wensen te gaan 
met missies dienen te onderschrijven) misschien wel kan rekenen op een meerderheid. Daar ontbreekt echter de 
tijd voor. Daarnaast is de kans groot dat het internationale politieke speelveld de komende maanden ingrijpend 
gewijzigd wordt. Daarom wordt voorgesteld de ontwikkelingen af te wachten voor GS met een nieuw 
Statenvoorstel komt tot er internationaal meer duidelijkheid is.  
 
Argumenten 
Er zijn drie argumenten voor de koers die in de Statenbrief wordt voorgesteld: 

- Er is ambtelijk geen geloofwaardige manier gevonden om meer voorwaarden aan de relatie te verbinden 
dan het Statenvoorstel ‘Uitvoering Motie 56 - Handelsmissie Guangdong’ al doet.  

- Met het overgaan van UtrechtInvest naar de ROM ontbreekt het aan mankracht om dit verder uit te 
werken. 

- De kans is groot dat de voorstellen van de provincie door de tijd en het internationaal speelveld worden 
ingehaald. 

 
 

  
 

  
 

 
 

  
 

  
 
Overwogen oplossingsrichtingen en alternatieven 
We hoeven geen Statenbrief te schrijven maar kunnen het uitwerken van de toekomstige relatie met Guangdong 
ook opvoeren in een nog op te stellen lijst van projecten die vertraging oplopen door Corona.  
 
Financiën 
Nvt 
 
Juridische en andere relevante kaders 
Artikel 158 provinciewet 
 
Mandaat 
nvt 
 
Integraliteit  
nvt 

Afgestemd met (afdeling/team/functie) Advies verwerkt? Zo niet, motiveren 
  
  
  

Communicatie 
Tot op heden heeft de relatie met Guangdong op aandacht van de pers mogen rekenen. Deze Statenbrief mag 
dat naar verwachting niet. 
 
Bijlagen 

1. Statenbrief Voortgang Statenvoorstel relatie Guangdong 
 
 



1

Van:
Verzonden: dinsdag 17 november 2020 13:34
Aan:
CC: Strijk, Robert
Onderwerp: vriendschapsverdrag Guangdong
Bijlagen: Getekende vriendschapverdrag.pdf; Verklaring Guangdong en Utrecht in NL.pdf; MoU 

Guangdong en Utrecht.pdf

Beste , 
 
Conform je verzoek, het vriendschapsverdrag en latere stukken hierover. Volgens mij waren er verschillende fracties 
hiernaar op zoek, zou je het ze toe kunnen sturen? 
 
Alvast veel dank 
 
Met vriendelijke groet, 
  

 
Bestuursadviseur Robert Strijk 
Zomervervanging alle andere bestuursadviseurs en bestuurssecretariaat 
Provincie Utrecht 
Archimedeslaan 6 | Postbus 80300 | 3508 TH Utrecht  
Telefoon 06  
www.provincie-utrecht.nl  
twitter.com/ProvUtrecht 
  
Ik werk op maandag, woensdag en vrijdag. Ik ben de andere dagen mobiel bereikbaar. 
 



   	    
   	    
  	  

     
       

           
          

         
           
 

         
       

            
  

   

        
         

        
        
 

  

       
         

    

  

          
         

 

       

        
      

        
  







        

            

             

 

	      

           
                  

               
                 

             
  

               
               

               
   

         
       

               
           

  

            

          

           
      

    

               
           

              
     

   



          
         
         

        

    

               
            

            
             

   

            
             

              
           

    

            
        

           
    

          

              
              

               
            

           

   

             
       

                
           

               
                  

             





   

	       

 

  	  
	  	 	  	   

    

 

         

    	 

	 	  

  	    

	  	   

   

	   



  
  

     

 

  

   	  

	  	  
	 	   

 

 

  

 	   

  	  

	   

	 	   

 

 

      



  
	   

 

 

	   

 

	  
	

 

   
	 	 

 

	

 	      

 

	

	   

  	   







 
 
 
 

BEGELEIDINGSBRIEF  

 

 
 
STUKKEN VOOR HET PORTEFEUILLEHOUDERSOVERLEG 

 

 

PO 
Economie 

STELLER 
 

AFDELING / TEAM 
Domein Leefomgeving / team Economie 

DOORKIESNUMMER 
 

DATUM IN PO 
16-9-2019 

DOCUMENTNUMMER 
81F 

BIJLAGE 
Beantwoording Statenvraag China missie 

PARAAF TEAMLE DER 
 

Onderwerp Statenvragen China Missie 

Categorie 
 

Ter besluitvorming 

Kern van het advies 
(eventuele aandachtspunten, 

antwoord op de vraag of het 
binnen vastgesteld beleid past 
en of het voorstel binnen het 
mandaat van de gedeputeerde 
genomen kan worden) 
 

Instemmen met het inbrengen van B-stuk en Memo beantwoording 
statenvragen in GS 

Financiële consequenties nee 

Relatie met andere 
portefeuilles 

Ja, Natuur, Landbouw,Bodem en Water enz. 

Beslispunten 
 

Geen, ter informatie 
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Verslag  

 

 

PO Economie  13-1-2020 

 

 

AANWEZIG 

: gedeputeerde Robert Strijk,  

 

 

DATUM 
: 13-1-2020 

GASTEN 
: Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

VERSLAGLEGGING DOOR 
:  

1. Opening en agenda  

 

2.  

  

  

  

  

 

  

 

  

  

 

3. Terugkoppeling belangrijke overleggen (mondeling) 

  

 

  

  

  

 

  

  

 

• GS China verslag en evaluatie, hier is langer bij stilgestaan. In GS is uitgebreid gesproken over de 

vriendschapsrelatie en het proces. Hierbij gelden grofweg drie scenario’s: of we gaan door op dezelfde 

voet, of we gaan door maar op een andere manier, of we stoppen ermee. Het college heeft nu nog geen 

standpunt, maar laat zich graag verder informeren. 22 januari is er een kennissessie, daarbij zijn 

collegeleden ook welkom.  

Nu doet zich het feit voor dat de Gouverneur van Guangdong heeft aangekondigd waarschijnlijk een 

bezoek te willen brengen aan Nederland en aan Utrecht.  

 

 

Voorstel is juni of begin september. Gedeputeerde geeft aan dit 

voorgenomen bezoek graag kort in het college te bespreken o 14/1/2020.  

4.  

  

  

 
5.  
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Rondvraag en sluiting 

 
  

 



 
 
 

Verslag  

 

PO Economie  30-11-2020 

 

 

AANWEZIG 
: gedeputeerde Robert Strijk,  

 

DATUM 
: 30-11-2020 

GASTEN 
: 

VERSLAGLEGGING DOOR 
:  

1. Opening en agenda  

 

2.  

    

 

  

 

 

 

  

 

3.  

   

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

  

 

4. Weekschema portefeuillehouder 

 

5.  
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10.   

  

 

 

 

 

 

  

 

   

  

 

 

 

11.  

  

 

 

 

 

 

 

  

 

  

  

 

 

 

  

 

 

12.  

   

   

   

  

  

   

 

13. Terugblik / vooruitblik GS-vergadering  

 

14. Commissie- en PS voorbereiding / Hoe verder met relatie Guangdong na PS? (in PO 7/12) 

15. IPO-voorbereiding 

 

16. Pers/communicatie 

 

 

 



 
 
 

Verslag  

 

PO Economie  16-11-2020 

 

 

AANWEZIG 

: gedeputeerde Robert Strijk,  

 

 

DATUM 
: 9-11-2020 

GASTEN 
:  

VERSLAGLEGGING DOOR 
:  

1. Opening en agenda  

 
2. Mededelingen 

 

  

 

 

 

3.  

 

  

 

 

 

  

 

   

 

 

  

  

  

  

   

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

4.  

 

 

 

 

 

 

5.  
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9.   

  

 

 

 

  

 

 

  

 

   

 

 

 

 

 

  

 

 

10.  

   

 

 

  

 

  

 

 

 

 

11.    

   

  

 

   

  

  

   

 

12.   

 

13. Commissie- en PS voorbereiding 

a. China. Was er een overeenkomst met China over onze samenwerking en vriendschapsrelatie? 

 het vriendschapsverdrag kent slechts 1 A4, dit is weinig inhoudelijk, maar vormt paraplu 

over aantal Memorandums of Understanding (MoU’s) over deelonderwerpen. stuurt stukken 

op;  zijn indien nodig betrokken bij voorbereiding debat. 

 

14. IPO-voorbereiding 

 

15. Pers/communicatie 
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16. Rondvraag en sluiting 

 



 
 
 

Verslag  

 

PO Economie  23-11-2020 

 

 

AANWEZIG 

: gedeputeerde Robert Strijk,  

 

 

DATUM 
: 23-11-2020 

GASTEN 
:  

VERSLAGLEGGING DOOR 
:  

1. Opening en agenda  

 
2.  

 
 

  

 

 

 

 

 

 

 
  

 
  

 
 

 
  

 
 

  
  

 
3.  

  
  

  
 

  
 

  
af volgend jaar 1 vrijdag in de maand beschikbaar voor 

werkbezoeken in agenda Robert. 
 

4.  

 
5.  

  

 

 

 

 

 

 
   

 
 



 4 

  

 
  

  

 

  

 

 

 

  

 

 
 

12.    

  

  

   

  

  

   

 
13.   

 
14. Commissie- en PS voorbereiding / Hoe verder met relatie Guangdong na PS? 

 

a. Reden agendering: 

Op 18 november heeft PS geen uitsluitsel gegeven over hoe we verder gaan met de 

vriendschapsband met de provincie Guangdong. U heeft toegezegd binnen twee maanden te komen 

met een voorstel hoe GS verder wil gaan met de relatie. Mogelijk heeft u hier reeds een voorstel voor, 

maar zo niet, is onderstaand een eerste aanzet tot een antwoord.  

Zie verder bijlage 14.1. 

b. Doel: 

Ter oriënterende bespreking. 

c. Concreet voorliggende vraag aan de portefeuillehouder: 

Is bovenstaand proces met bijbehorende inhoud van een Statenbrief die in december aan GS zal 

worden voorgelegd (en dan in februari met de commissie BEM zal worden besproken) voor de 

bestuurder acceptabel? 

Kiezen we dan, afhankelijk van de uitkomsten van het gesprek met de VVD, bij de geel gearceerde 

passage voor   

Terugkoppeling: 

Dit memo wordt doorgeschoven naar het volgende PO.  

 
15.  

 
16.  

 

17.  

 
 

 




